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Bisiklet turu için 
geri sayım başladı

Elmalı’da hasar 
tespiti yapıldı

544 yıl sonra 
ayağa kalktı

İhsan COŞKUN

Mesajlar net…

>7’de

Kartlar yeniden 
dağıtılırken!
Fahrettin HEPKESKİN >5’te

Beslenmede renkler 
ve vitaminler 
Deniz SEZGİN >6’da

Öğretmene 
sahip çıkmak

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

�Başkan Muhittin Böcek’in sıklık-
la gündeme getirdiği konaklama ver-
gisinin yerel yönetimlere aktarılma-
sına önerisine turizmcilerden destek 
geldi. Turizmci Recep Yavuz, bu konu-
nun önemine dikkat çekti.

�TuRizMci Recep Yavuz, konak-
lama vergisinin yerel yönetim-
lere yönlendirilmesi gerektiğini 
belirterek, “Bu gelir özellikle alt-
yapı ve çevre yatırımlarında 
kullanılması son derece 
önemlidir” dedi.  5’te

BAŞKAN GÜNDEME GETİRMİŞTİ 

ÖNEMLİ BİR NOKTA

�anTalYa Denizcileşme 
Platformu Başkanı izzet 
Ünlü, kaleiçi’nde bulu-
nan yat limanının he-
men önündeki men-
direğe yeniden 
dikkat çekti. 2’de

�konYaalTı Esnaf ve Sanatkarlar 
kredi ve kefalet kooperatifi’nin 
26’ncı kuruluş yıldönümünü üye-
ler birlikte pasta keserek kutladı. 6’da

Gençlik Festivali 
düzenlenecek

�anTalYaSPoR kulübü Başka-
nı Mustafa Ergün, sezon sonu 
itibariyle antalyaspor Gençlik 
Festivali düzenlemek istedikle-
rini belirterek “antalya Stadyu-
mu’nda düzenlemeyi planlıyo-
ruz. Yaklaşık 105 bin bilet 
satmak istiyo-
ruz” dedi.

Yıldız şefler kente gelecek
Büyükşehir tarafından 

9-11 Mayıs tarihleri 
arasından bu yıl 

4.’sü düzenlenecek 
olan Uluslararası 

Gastronomi Festivali 
FoodFest Antalya 

öncesi danışma kurulu 
toplantısı yapıldı

�DanışMa kurulu toplantısında ko-
nuşan Başkan Muhittin Böcek,  “Bu 
yıl da antalya’mızın tarladan sofra-
ya zengin gastronomi kültürünü ve 
ürün çeşitliliğini tanıtmak için prog-
ram içeriği hazırladık” dedi. 8’de

DANIŞMA KURULU TOPLANDI

ASAT ile AESOB iş 
birliğiyle Türkiye’de 

bir ilke imza atılarak 
sıhhi tesisatçı 

esnafın su ve atıksu 
bağlantı süreçlerini 
kolaylaştıracak bir 

protokole imza atıldı

�BüyükŞEhiR Bele-
diye Başkanı Böcek, 
“işbirliği protokolü 
ile Gazipaşa’dan 
kaş’a kadar tüm sıh-
hi tesisatçılarımıza 
eğitimler verilecek. 
işi ehline bırakaca-
ğız. Rast gele yerler-
den su  alma işleri 
bitiyor” dedi. 2’de

Büyükşehir’den 
örnek protokol

KONAKLAMA vERGİsİ
ANTALYA’DA KALsIN
Milyonlarca turistin yarattığı altyapı yüküne dikkat çeken turizmciler, konaklama 

vergisinin önemli bir kısmının yerel yönetimlere aktarılmasını talep ediyor

Turizmin 11 Eylül’ü 
Bolu yangınıdır

AKTOB BAşKAnı KAAn KAvAlOğlu:

�konYaalTı Sanayici ve iş insanla-
rı Derneği toplantısına akToB Baş-
kanı kaan kavaloğlu ve Büyükşehir 
Belediyesi Turizm Danışmanı osman 
ayık konuşmacı olarak katıldı. 4’te

GÜNDEM TURİZM OLDU 

KONYSİAD’da konuşan 
AKTOB Başkanı Kaan 
Kavaloğlu “Bolu’daki 
otel yangını turizmin
11 Eylül’üdür” dedi

Kaleiçi mendireği 
tehlike saçıyor

1999’dan bu yana 
esnafın yanında

‘Drift’ atanlar 
esnafı bıktırdı
�AntAlyA Akdeniz Sanayi 

Sitesi girişindeki sokakta 
bulunan esnaf, sokağa araçları 
yavaşlatacak kasis istedi. 3’te

İçöz’den zorla 
üyelik iddiası
�SES Başkanı şükran içöz, Bakanlık-

ta ek ders karşılığı çalışanlara sen-
dika baskısı yapıldığını söyledi. 4’te
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ANTALYA Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Muhittin Böcek, 
Türkiye’de bir ilke imza ata-
rak ASAT Genel Müdürlüğü 

tarafından sıhhi tesisatçı esnaflarına 
yönelik Atık Su Şube Yolu Kontrol Bel-
gesi ve ASAT kayıt numarası verilmesi 
için Antalya Esnaf ve Sanatkarları Oda-
ları Birliği (AESOB) Başkanı Adlıhan 
Dere ile bir protokol imzaladı. Toplam 
900 tesisatçı esnafına eğitimler verile-
cek ve meslek kodu olmadan kaçak ve 
korsan şekilde çalışmanın önüne geçi-
lecek. 

İŞİ EHLİNE BIRAKACAĞIZ

Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek, Antalya’da plan-
lı, kurallı ve kimlikli bir kent he-
defiyle çıktıkları yolda meslek 
odaları ve sivil toplum kuruluşla-
rıyla sürekli işbirliğiyle çalıştıkla-
rına dikkat çekti. Başkan Muhit-
tin Böcek, “Bu işbirliği protokolü 
ile Gazipaşa’dan Kaş’a kadar tüm 
sıhhi tesisatçılarımıza ASAT Ge-
nel Müdürlüğü ekiplerimiz tara-
fından binalarda su ve kanalizas-
yon bağlantılarının nasıl yapılması 
gerektiği, projelere nasıl uyulması 
gerektiği gibi konularda eğitimler 

verilecek. İşi ehline bıraka-
cağız. Rast gele yerlerden su  
alma işleri bitiyor” dedi.  

KAYIT DIŞI ÇALIŞMAYI 
ÖNLEYECEĞİZ

AESOB Başkanı Adlıhan 
Dere ise Başkan Muhittin 
Böcek’e esnafa verdiği des-

tekten dolayı teşekkür ederek, “Ya-
pıların iskanı alınmadan önce su ve 
kanalizasyon bağlantısı birlikte kont-
rol edilerek, şube yolu kontrol belge-
si oluşturulacak. Odamıza kayıtlı nace 
kodu sadece atıksı tesisatı onarımı eği-
timi alan tesisatçılara verilecek. Böyle-
likle kayıt dışı çalışmanın önüne geçe-
ceğiz” dedi.  BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

ANTALYA’NIN tam merkezinde bulunan, 
Kaleiçi’ndeki yat limanını dalgalardan ko-
ruyan ve her gün üzerinde binlerce kişinin 
yürüdüğü mendirek son zamanlarda tehli-
ke saçmaya başladı. Antalya Denizcileşme 
Platformu Başkanı İzzet Ünlü söz konusu 
mendirek ile alakalı www.antalyaekspres.
com.tr’den Selim Çelik’e konuştu. 

FIRTINALAR VE DEPREMLER                
HASAR VERDİ 

Başkan İzzet Ünlü, “Mevsimlerin zaman-
ları ötelendi. Ocak Şubat’a, Şubat Mart’a 
sarktı. Bu iklim değişikliği de her yeri ol-
duğu gibi denizleri de vuruyor. Bunun ya-
nında ülkemiz çevresinde çok sayıda dep-
remin ve yeraltı hareketlerinin olması 
nedeniyle Antalya Kaleiçi Yat Limanı’nda 
bulunan mendirekte bir çökme ve iskele-
ye doğru yani Yat Limanı’na doğru içe bir 
yatma var söz konusu. Fırtınalardan dola-
yı da mendirekte bulunan taşlarda azal-
malar var. Fırtınalar taşları denize doğru 
düşürüyor. Bu da mendireğin üzerinde yer 
alan taşların sayısının azalmasına neden 
oluyor” dedi.

4 KİŞİ HASTANELİK OLDU 

‘Söz konusu gelişmeler sebebiyle mendi-
reğin üzerinde yürüyen insanların da çe-
şitli tehlikelerle karşı karşıya kalıyor’ diyen 
Antalya Denizcileşme Platformu Başkanı 
İzzet Ünlü, “Geçtiğimiz yıllarda 4 farklı kişi 
bu mendireğin üzerinden 
düşerek ambulans ile 
hastaneye kaldırıldı. Ar-
tık daha fazla tehlikeye 
mahal vermeden, daha 
fazla kişinin yaralanma-
sına neden olmadan bu 
mendireğe detaylı ve kap-
samlı bir bakım yapılması 
gerekiyor” diye konuştu. 

ÇALIŞMALAR 
KAPSAMINA ALINMALI 

Mendireğin bölgede-
ki çalışmalar kapsamına 
alınmasının isabetli bir ka-

rar olacağını ifade eden Başkan İzzet Ünlü, 
“Şimdi Kaleiçi’nde bulunan, Mermerli Plajı 
için bir restoran restorasyon çalışması var-
ken hemen yanındaki Kaleiçi Yat Limanı 
mendireğinin de unutulmaması ve bu res-
torasyon çalışmaları içerisine dahil edile-
rek bakımının yapılmasının doğru olaca-

ğını düşünüyorum” ifadelerini 
kullandı. 

‘BAKIM İÇİN OLİMPİYATLARI 
MI BEKLEYELİM?’

Söz konusu yapıya benzer 
bir mendireğin de Yunanis-
tan’da bulunduğunu ve olim-
piyatlar sebebiyle yenilen-
mek zorunda kalındığını ifade 
eden Başkan İzzet Ünlü “Yu-
nanistan’da bulunan Zea Ma-
rina’da da aynı Antalya Ka-
leiçi Yat Limanı’ndaki gibi 
dökme taşlardan oluşan bir 
yapıydı. 2003 yılında bir fe-

laket yaşandı. Yaşanan felakette yapı çok 
ciddi hasar aldı.  Hemen sonra 2004 Atina 
Olimpiyatları olacağı için yapı yenilendi. 
Biz de mendireğin yenilenmesi için olimpi-
yatların Antalya’ya gelmesini mi bekleye-
ceğiz?” ifadelerini kullandı. 

VALİ ŞAHİN: BAKANLIĞIN 
GÜNDEMİNDE 

Haftalık asayiş bilgilendirme toplantısın-
da konuşan Antalya Valisi Hulusi Şahin, 
mendirek ile ilgili kendisine de defalarca 
şikayet geldiğini belirterek sürecin takip-
çisi olduğunu ifade etti. Vali Hulusi Şahin 
,“Bunu Ulaştırma Bakanlığı’na arz ettik 
ama kolay bir şey değil orası. Hem çok cid-
di bir maliyet söz konusu hem de orası altı 
da sit alanı. Suyun altı da denizin altı da sit 
alanı, üstü de. Yani oraya yapılacak çalış-
maların çok detaylı planlanması lazım. Bu 
konu Ulaştırma Bakanlığımızın gündemin-
de biz de takip ediyoruz” diye konuştu. 
www.antalyaekspres.com.tr

ANTALYA Ticaret Borsası ile 
Antalya Tarım Konseyi, tarımda 
işçi sıkıntısını da beraberinde ge-
tiren sosyal güvenlik sisteminin 
tarıma özel planlanması için ha-
rekete geçti. Bu kapsamda, An-
talya Ticaret Borsası, Sosyal Gü-
venlik Kurumu İl Müdürlüğü, 
Antalya Tarım Konseyi ve Akde-
niz Üniversitesi İktisadi ve İdari 
Bilimler Fakültesi Çalışma Ekono-
misi ve Endüstri İlişkileri Bölümü 
iş birliğinde sektör temsilcileri, 
akademisyenler ve uzmanların 
katılımıyla odak grup toplantıla-
rı düzenlenmeye başladı.

Toplantıların ilki olan Örtüal-
tı Tarımda Sosyal Güvenlik Odak 
Grup Toplantısı, ATB, ATAK Yö-
netim Kurulu Başkanı Ali Çan-
dır’ın başkanlığında ATB toplan-
tı salonunda yapıldı. Toplantıya 
Ziraat Odası Başkanı Nazif Alp, 
FİDEBİRLİK Başkanı Kayhan Yıl-
dırım, Antalya Toptancı Hal Yaş 
Sebze ve Meyve Komisyoncuları 
Derneği (ANTKOMDER) Başkanı 
Nevzat Akcan’ın yanı sıra tarım 
sektör temsilcileri, akademisyen-
ler, SGK İl Müdürlüğü uzmanla-
rı katıldı.

ATB, ATAK Başkanı Ali Çandır, 
tarımda işçi sıkıntısına dikkat çe-
kerek, tarıma özel bir sosyal gü-
venlik modeli oluşturulmasının 
şart olduğunu söyledi. Buna yö-
nelik ilk adımı, 2017 yılında Ta-
rım Çalışanlarının Sosyal Gü-
venliğinde Yenilikçi Yaklaşımlar 
Çalıştayı ile attıklarını anımsa-
tan Başkan Çandır, “Gelişen ve 
değişen koşullar doğrultusunda, 
bu çalışmayı güncelleyerek ka-
rar vericilerimize sunulmak üze-

re yeni bir rapor hazırlayacağız” 
dedi.

Tarımda sosyal güvenliğin 
sektörün önde gelen sorunla-
rından biri olduğunu vurgula-
yan Başkan Ali Çandır, tarımda-
ki işçi sıkıntısının çözümünün 
tarım özel sosyal güvenlik mo-
deliyle çözülebileceğini kaydetti. 
Çandır, “Tarımda öyle bir sosyal 
güvenlik modeli kurgulamalı-
yız ki bu model bir taraftan in-
sanlarımızı kayıt içine girmeye 
motive etmeli diğer taraftan ta-
rımsal kapasiteyi artıran ve bü-
yümeyi teşvik eden bir model ol-
malıdır. Tarım çalışma koşulları, 
sistemi ve takvimi özel bir sek-
tördür, sosyal güvenlik sistemi 
de buna göre düzenlenmelidir. 
Tarıma özel sosyal güvenlik sis-
temini geç olmadan uygulama-
lıyız” diye konuştu. Çandır, odak 
grup toplantılarının 5 etaptan 
oluşacağını, ilkinin örtüaltı tarı-
mın paydaşlarıyla yaptıklarını, 
diğer alanlardaki paydaşların so-
run ve çözüm önerilerini dinle-
yip raporlaştıracaklarını ve ilgili 
kurum kuruluşlarla paylaşacak-
larını kaydetti.

İŞÇİ BULAMAYAN TARIM           
KAN KAYBEDİYOR

Ziraat Odası Başkanı Nazif Alp, 
tarımın işçilik sorunu nedeniy-
le kan kaybettiğini söylerken, iş-
çileri tarlada tutacak, işvereni de 
zor durumda bırakmayacak sos-
yal güvenlik sistemine ihtiyaç ol-
duğunu vurguladı. Alp, sosyal 
yardımlar nedeniyle birçok insa-
nın tarımda çalışmak istemediği-
ni söyledi. DHA

Büyükşehir’den 
örnek protokol

Antalya Büyükşehir Belediyesi ASAT Genel Müdürlüğü ile AESOB iş 
birliğiyle Türkiye’de bir ilke imza atılarak sıhhi tesisatçı esnafın su ve 

atıksu bağlantı süreçlerini kolaylaştıracak bir protokole imza atıldı
ANTALYA İl Tarım ve Orman Müdü-

rü Fırat Erkal, donun etkilediği bölgeler-
den Elmalı ilçesinde sahaya inerek ha-
sar tespit çalışmalarını yerinde inceledi. 
Müdür Erkal’a Elmalı İlçe Tarım Müdürü 
Dilek Boğatimur ile Elmalı Ziraat Odası 
Başkanı Mustafa Yılmaz eşlik etti.

Ziyaret kapsamında özellikle kayı-
sı, elma, armut, kiraz, badem ve şeftali 
bahçelerinde zarar gözlemlendi. Müdür-
lük teknik ekipleri, meteorolojik veri-
lerle desteklenen zarar tespit çalışma-
larına başladı. İncelemeler sırasında 
açıklamalarda bulunan İl Müdürü Fırat 
Erkal, “Zirai don özellikle rakımı yüksek 
bölgelerde etkisini gösterdi. Elmalı baş-
ta olmak üzere Korkuteli ve bazı yayla 
köylerinde don zararına yönelik detay-
lı tespit çalışmalarımız sürüyor. Ürün 
bazlı hasar oranlarını belirleyip bakan-
lığımıza raporlayacağız. Sigortalı üretici-
lerimizin zararlarının karşılanması için 
TARSİM ile koordineli çalışıyoruz” dedi.

TARSİM Antalya Bölge Müdürü Mu-
harrem Ünal da aynı gün sahada olup 
sigortalı parsellerde hasar tespit çalış-
malarına eşlik etti. Ünal, sistemin hızlı 
işletileceğini ve çiftçilerin mağdur edil-
meden sürecin tamamlanacağını belirt-
ti. DHA

Elmalı’da hasar 
tespiti yapıldı

kaleiçi mendireği 
tehlike saçıyor

Kaleiçi’nde bulunan yat limanının hemen önündeki mendireğe bakım 
yapılması gerektiğini ifade eden Antalya Denizcileşme Platformu Başkanı 
İzzet Ünlü, “Mendireğin bakıma alınmasının zamanı geldi de geçiyor” dedi

‘Özel sosyal güvenlik 
modeli oluşturulmalı’
Antalya Ticaret Borsası ile Antalya Tarım Konseyi, tarım 

sigortası odak grup toplantısının ilkini gerçekleştirdi. 
Başkan Ali Çandır, tarıma özel bir sosyal güvenlik 

modeli oluşturulmasının şart olduğunu söyledi
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GAZİPAŞA Cumhuriyet Başsavcılığı talimatıyla 
Antalya İl Jandarma Komutanlığı Kaçakçılık ve Organize 
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü ile Gazipaşa İlçe Jan-
darma Komutanlığı ekiplerince gerçekleştirilen operas-
yonda, bir araçta 4 ton tütün ele geçirildi. Olayla ilgili 1 
şüpheli hakkında adli ve idari soruşturma başlatıldı. İHA

4 ton tütün ele geçirildi

KEPEZ’DE Şafak Mahallesi’nde-
ki Akdeniz Sanayi Sitesi esna-
fı, otomobil ve motosikletlerle 
drift atan sürücülerden şika-

yetçi. Sanayinin girişindeki 5009 So-
kak’ta dükkanları bulunan esnaf, soka-
ğa yaya geçidi ve kasis istiyor. Akşam 
saatlerinde sokakta drift atıldığını be-
lirten esnaf, sürücülerin aşırı hız yap-
tığını kaydetti. Can güvenliklerinin ol-
madığını ifade eden esnaf, sokakta 
yolun karşısına geçerken tedirgin ol-
duklarını söyledi.

‘MÜŞTERİLERİM DÜKKANA 
GİRERKEN KORKUYOR’

Sanayide motosiklet tamircisi Meh-
met Nihat Yakut, “Buradan hızla ge-
çen araçlardan çok rahatsız oluyoruz. 
Akşam saatlerinde drift yapıyor, egzoz 
patlatıyorlar. Esnaf çok rahatsız. Yolun 

karşısına çöp dökmeye geçerken çok 
korkuyoruz. Tereddüt ediyoruz. İlla ki 
bir ölüm olduktan sonra mı burada ön-
lem alınacak. Bu arabaların egzoz ses-
lerinden, aşırı süratlarından şikayetçi-
yiz. Buraya yaya geçidi ya da tümsek 
yapılsın. Bu araçların gürültüsünden, 
drift yapmasından, egzoz seslerinden 

bıktık. Müşterilerim dükkana girerken 
korkuyor” diye konuştu.

‘CAN GÜVENLİĞİ YOK’

Sanayide kahvaltı salonu bulunan 
Hasan Uğur, “Buradan geçen motor-
lar, otomobiller egzozlarıyla bizi rahat-
sız ediyor. Burada işi olan ve yolun kar-

şısına geçmek zorunda kalanların can 
güvenliği yok. Bu egzozları özel yaptı-
rıyorlar, buradan geçerken otomobille-
rini, motorlarını bağırtıyorlar. Müşte-
rilerimiz de bundan rahatsız. Karşıya 
geçerken dikkat etmesek, bize de çar-
pacaklar. Bunları yavaşlatıcı bir önlem 
olsa çok iyi olur” dedi. dHa

KEPEZ’DE Yenidoğan Mahal-
lesi Adnan Menderes Bulvarı ile 
3076 Sokak kesişiminde bulu-
nan 2 katlı marketin depo ola-
rak kullanılan üst katında saat 
17.00 sıralarında klima kaynak-
lı yangın çıktı. Klima ünitesinin 
patlamasıyla birlikte çıkan yan-
gın tüm markete yayıldı. Çalışan-
lar durumu 112 Acil Çağrı Mer-
kezi’ne bildirdi. İhbar üzerine 
adrese çok sayıda polis, itfaiye 
ve sağlık ekibi sevk edildi. İtfaiye 
ekipleri, yangını güçlükle kont-
rol altına alırken, alevlerin sardı-
ğı marketin üst kısmı tamamen 
küle döndü. Yangın anları vatan-
daşların cep telefonu kameraları-
na yansıdı. Yangın anına marke-
tin yakınında oturduğu kafede 
şahit olan Halit Mert, “Kafenin 
sahibi bir anda ‘Yangın var’ diye 
bağırarak dışarı çıktı. Biz de ken-
dimizi dışarı attık. Hemen dışa-
rıdaki vatandaşları yanan mar-
ketin yakınından uzaklaştırarak, 
itfaiye ekiplerine yardımcı olduk. 

Yangın hızla büyüdü, itfaiye çok 
kısa sürede geldi. Tüm market 
küle döndü. Geçmiş olsun” dedi.

Yangına markette alışveriş ya-
parken yakalanan bir müşte-
ri, ödeme sırasında beklerken 
yangın başladığını ve ardından 
elektriğin gittiğini, can haliyle 
kendilerini dışarı attıklarını an-
lattı.

‘30 YILLIK EMEĞİM 
MAHVOLDU’

30 senedir işlettiği marke-
tin yandığını gören Ali Yürekli, 
“Yangın anında evdeydim, toru-
num geldi ‘Dede marketimiz ya-
nıyor’ dedi. Yangının klimadan 
çıktığını tahmin ediyoruz. Yakla-
şık 10 milyon zararımız var. Yu-
karıyı depo olarak kullanıyor-
duk. Şu an market tamamen 
kullanılamaz hale geldi. 30 yıl-
lık emeğim mahvoldu. Marketim 
tamamen yanıp, kül oldu” diye-
rek gözyaşı döktü. Polis yangınla 
ilgili inceleme başlattı.  dHa

MANAVGAT’TA 2 motosikletin çarpışması so-
nucu meydana gelen kazada 2 kişi yaralandı.

Kaza, Hasan Fehmi Boztepe Caddesi üzerinde 
meydana geldi. Edinilen bilgiye göre, Çakalde-
resi istikametinden şehir merkezi yönüne seyir 
halinde olan Emirhan G.’nin kullandığı 07 BYG 
895 plakalı motosiklet, eski toptancı haline 
yaklaştığı sırada aynı yönde seyreden ve yaya 
geçidine dönmeye çalışan Tacettin T. idaresin-
deki 07 LLR 31 plakalı motosikletle çarpıştı.

Çarpışmanın şiddetiyle her iki sürücü de 
yola savrularak yaralandı. Kazayı görenlerin 
ihbarı üzerine olay yerine sağlık ve polis ekip-
leri sevk edildi. Yaralı sürücüler Emirhan G. ve 
Tacettin T., 112 Acil Sağlık ekiplerinin olay ye-
rindeki ilk müdahalesinin ardından ambulans-
la hastaneye kaldırıldı.

Kazayla ilgili inceleme başlatıldı. İHA

‘Drift’ atanlar 
esnafı bıktırDı
Antalya Akdeniz Sanayi Sitesi girişindeki sokakta otomobil ve motosikletlerle drift atan sürücülerden 

tedirgin olan esnaf, sokağa araçları yavaşlatacak kasis ile yaya geçidi yapılmasını istedi

KORKUTELİ’DE meydana gelen trafik 
kazasında 4 kişi yaralandı.

Kaza, Korkuteli-Antalya yolu Diş Has-
tanesi kavşağında meydana geldi. Yiğit 
Ö. (21) ida-
resindeki 07 
BMR 393 pla-
kalı otomobil 
ile Ceren B. 
(22) idaresin-
deki 07 BNP 
541 plakalı 
otomobil çar-
pıştı. Kaza-
da sürücüler 
ile Ramazan 
B. ve Emel B. 
yaralandı. İh-
bar üzerine 
olay yerine 
polis, itfaiye ve sağlık ekipleri sevk edil-
di. 07 BNP 541 plakalı otomobilin ön 
yolcu koltuğunda sıkışan Ramazan B. it-
faiye ekipleri tarafından kurtarıldı. 4 ya-
ralı ambulansla Korkuteli Devlet Has-
tanesi’ne götürüldü. Durumu ağır olan 
Ramazan B. ambulansla Antalya’ya 
sevk edildi. Kazayla ilgili inceleme baş-
latıldı. dHa

Arabaya sıkışan 
yolcu kurtarıldı

30 yıllık emeği 
yangında kül oldu
Kepez’de bir marketin depo olarak kullanılan 
üst katında klimadan kaynaklı yangın çıktı. 
Market kullanılamaz hale gelirken sahibi Ali 
Yürekli, “ Yaklaşık 10 milyon zararımız var. 

30 yıllık emeğim mahvoldu” dedi

kaçakçılığa geçit yok
ANTALYA 

İl Emniyet 
Müdürlüğü 
Kaçakçılık 
ve Organize 
Suçlarla Mü-
cadele Şube 
Müdürlüğü 
ekiplerince il 
genelinde son 
bir haftada 
yapılan çalış-
malarda ‘6136 
Sayılı Kanuna 
Muhalefet Et-
mek’ suçundan 
1 şahıs tutuk-
landı. Yapılan 
aramalarda 
2 adet tabanca, 2 adet şarjör ile 7 adet 
tabanca fişeği ele geçirildi. ‘5607 Sayılı 
Kanuna Muhalefet Etmek’ suçundan ise 

15 olayda 17 şüpheli şahsa adli işlem 
yapıldı. Kepez, Muratpaşa, Alanya ve 
Manavgat ilçelerinde yapılan operasyon-

lar neticesinde 
9 bin 320 adet 
dolu makaron, 
2 bin 852 adet 
kaçak gıda, 2 
bin 816 paket 
kaçak siga-
ra, 409 adet 
kaçak emtia, 
123 adet 
kaçak ilaç, 143 
adet kaçak 
elektronik 
sigara, 87 litre 
kaçak içki ile 
15 kilogram 
kaçak tütün 
ele geçirildi.

Aranan şahıslara yönelik yapılan 
çalışmalarda ise kesinleşmiş hapis cezası 
ile aranan 3 şahıs yakalanarak cezaevine 
teslim edildi. İHA

Antalya’da son bir haftada gerçekleştirilen operasyonlarda 1 kişi tutuklandı, 17 şüpheli hakkında adli işlem 
yapıldı, çok sayıda kaçak ürün ele geçirildi. Kesinleşmiş hapis cezası bulunan 3 kişi ise cezaevine teslim edildi

Motosikletler 
çarpıştı: 2 yaralı
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Yurttan
kısa kısa

Süreyya Önder 
yoğun bakımda

KALP rahatsızlığı nedeniyle hastane-
ye kaldırılan ve ameliyatı yaklaşık 12 
saat süren TBMM Başkanvekili Sırrı 
Süreyya Önder’in sağlık durumuyla 
ilgili Prof. Dr. Çavlan Çiftçi ile Kalp 
ve Damar Cerrahisi Uzmanı Prof. Dr. 
Ertan Sağbaş açıklama yaptı. Prof. Dr. 
Çavlan Çiftçi, “Hastamız, mekanik des-
tek cihazının desteğiyle yoğun bakım 
ünitemize alınmıştır” dedi.

Olaylı kaynana ve 
damat tutuklandı

BİR televizyon programında ka-
yınvalidesi Güldane Şahin ile ilişkisi 
ortaya çıkan ve nişanlısına şiddet 
uyguladığı iddia edilen Cuma Doğan 
tutuklandı. ‘Nitelikli tehdit’ suçundan 
sevk edildiği Sulh Ceza Hakimliği ta-
rafından tutuklanan Doğan cezaevine 
gönderildi. Doğan’ın asker kaçağı oldu-
ğu da ortaya çıktı. Kayınvalide Gülda-
ne Şahin de aynı suçtan tutuklandı. 

DEAŞ’a baskın:  
89 kişi yakalandı

İÇİŞLERİ Bakanı Ali Yerlikaya, DEAŞ 
terör örgütüne yönelik 17 ilde yapılan 
operasyonlarda, 89 şüpheli terör 
örgütü mensubunun yakalandığını 
açıkladı. Bakan Yerlikaya, “Teröre 
karşı birlik, beraberlik ve dayanışma 
en büyük gücümüzdür. Halkımızın 
huzur ve güvenliğini sağlamak için 
operasyonlarımıza aralıksız devam 
ediyoruz” ifadelerini kullandı.

İranlı kuryenin 
ifadesi yakalattı

KARS’TA geçtiğimiz günlerde ma-
katında sakladığı uyuşturucu madde 
ile yakalanan İranlı kuryenin ifade-
sini vermesi sonrası 2 uyuşturucu 
taciri polisin düzenlediği operasyonla 
otogar da yakalandı. Gözlatına alınan 
şüpheliler çıkarıldıkları mahkemece 
‘TCK-188 Uyuşturucu veya Uyarıcı 
Madde İmal ve Ticareti Yapmak’ 
suçundan tutuklanarak cezaevine 
gönderildi.

Eğitim uçağı 
tarlaya indi

BURSA’DA Yenişehir Havali-

manı’nda faaliyet gösteren özel 

bir uçuş okuluna ait A210 tipi 

Ultra Light uçak, solo öğrenci 

uçuşu sırasında Bilecik civarın-

daki Pelitözü mevkisinde tarlaya 

zorunlu iniş yaptı. Uçağın arka 

dikmesi kırılırken ilk belirlemele-

re göre öğrenci pilot yara alma-

dan kurtuldu. Bölgeye kurtarma 

ekipleri sevk edilirken olayla 

ilgili inceleme başlatıldı.

Tokat’ta zehir 
tacirlerine baskın

TOKAT İl Emniyet Müdürlüğü 

Kaçakçılık ve Organize Suçlarla 

Mücadele (KOM) ile Narkotik 

Suçlarla Mücadele Şube Mü-

dürlüğü ekipleri, uyuşturucu 

satıcılarına yönelik eş zamanlı 

operasyon düzenledi. Belirlenen 

adreslere yapılan baskınlarda 

20 şüpheli, gözaltına alındı. 

Yapılan operasyonda 10 bin 

adet sentetik ecza hap ve 6 gram 

metamfetamin ele geçirildi.

Bursa’da sokakta 
bekçi bıçaklandı

BURSA’NIN Osmangazi ilçesin-

de bekçilerinin yaptığı sorguda, 

belirttiği kimlik bilgileri ile UYAP 

sistemindeki kayıtları uyuşma-

yan Kadem-Dilek T. çifti kaçmak 

istedi. Çift, çıkan arbedede bekçi-

lerden birini sırtından bıçaklayıp 

kaçtı. Yaralı bekçi, ambulansla 

hastaneye kaldırıldı. Şüpheli çift 

kısa sürede yakalandı. Olayla ilgili 

soruşturma başlatıldı.

DHA-İHA

Liseler, liseliler, 
öğrenci velileri, 
eğitim sendikaları 

ayakta. Köklü liseler-
de, nitelikli okullarda 
öğretmen atama krizi 
yaşanıyor. Binlerce öğ-
retmen ‘norm fazlası’ 
statüsüne alındı. Bu 
öğretmenlerin büyük 
bir çoğunluğu ya Eği-
tim Sen, ya da Eğitim-İş 
üyesi. Solcu, demokrat, 
Atatürkçü öğretmen-
ler… Antalya Anadolu 
Lisesi öğrencileri, 
“Öğretmenime dokun-
ma” diye haykırınca 
haberdar olduk yaşananlardan. İktidar liseleri 
kaşımaya başladı. Baskı, katakulli, tezgah, 
sürgün, partizanlık 15 yaşındaki öğrencinin 
zihnini, dünyasını, hayatını kurcalıyor. Sevilen 
öğretmeni sürgün ederek, 16 yaşındaki öğrenci-
yi cezalandırıyor. 

AAL’DEN YÜKSELEN SES

Sadece öğrenciler, veliler değil, Antalya 
Anadolu Lisesi (AAL) mezunları da, “Susmaya-
cağız” diye seslendi. Dediler ki; “Bugün Tür-
kiye’nin dört bir yanında, eğitim kurumlarında 
bir tasfiye hareketine tanıklık ediyoruz. Binden 
fazla öğretmen herhangi bir gerekçe sunulma-
dan görevinden uzaklaştırıldı. Bu olay sadece 
bir meslek grubuna değil; kültüre, hafızaya, 

özgürlüğe ve gelece-
ğe karşı yapılan bir 
müdahaledir. Ne yazık 
ki bu dalga, Antalya 
Anadolu Lisesi’ne 
kadar uzandı. Bugünün 
mühendisleri, avukat-
ları, hekimleri ve daha 
nicesi olan bizler, bu 
haksızlığın karşısında 
ses çıkarmaya devam 
edeceğiz. Antalya 
Anadolu Lisesi’nin yıl-
lardır taşıdığı çağdaş, 
laik ve çoğulcu kimliği 
korumak hepimizin 
sorumluluğudur”.

SÜRGÜN NASIL İŞLİYOR?

Öğrenciler, 
veliler, sendikalar, 
vatandaş eylem 
yaptı. Antalya Ana-
dolu Lisesi’nden 
6 öğretmen kadro 
dışı bırakıldı. İşin 
aslı, sürgün edildi. 
Antalya genelin-
de 100 civarında 
öğretmen sürgün 
ediliyor. Çark nasıl 
işliyor? Okullarında 
kadro dışı bırakılan 
öğretmenler önce İl 

Milli Eğitim Müdürlüğü bünyesine aktarılıyor. 
Buradan da İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü torba-
sına atılıyor. İlçe Milli Eğitim kadrosuna alınan 
bu öğretmenler, Eylül ayında norm kadro duru-
muna bakılmaksızın ilçelerde görevlendirilecek. 

ÖĞRENCİLER SUÇLU DEĞİL

Norm kadro sürgünü öğretmenler, bu 
atamaların iptali için idari dava açacak. Eğitim 
sendikaları öğretmenlere hukuk desteği veriyor. 
İktidar yanlısı sendikaların referansıyla, keyfi 
olarak yapılan bu atamalar büyük ihtimalle 
mahkemeden döner. Fakat artık hukukun başka 
bir şeye dönüştüğü bir dönemde yaşıyoruz. Bir 
de okul yönetimlerinin öğrenci velilerine gön-
derdiği mesajlar var. “Çocuğunuzu yollamayın, 
eyleme katılmayın” diye emir buyuruyor müdür 
efendiler. Adem Tolunay Anadolu Lisesi yö-

netimi böyle bir 
mesaj göndermiş 
mesela. Akılları 
sıra, öğrencilerin 
sürgün edilen 
öğretmenlerine 
sahip çıkması-
nı kriminalize 
ediyorlar. Bir suç 
gibi gösteriyor-
lar. Bu bir suç 
değil, anayasal 
haktır. Sözün 
özü; “öğretmen-
lere kıymayın 
efendiler”

ÖğrETMENE SAhİp ÇıKMAK

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

KONYAALTI Sanayici 
ve İş İnsanları Derne-
ği (KONYSİAD) Nisan 
ayı toplantısı gerçek-

leştirildi. Toplantıya Konyaaltı 
Kaymakamı Rahmi Köse, An-
talya Sosyal Güvenlik Kurumu İl Mü-
dürü Mehmet Tanrıöver’in yanı sıra 
Akdeniz Turistik Otelciler ve İşletmeci-
ler Birliği (AKTOB) Başkanı Kaan Kava-
loğlu, Antalya Büyükşehir Belediyesi 
Turizm Danışmanı Osman Ayık ve çok 
sayıda üye katıldı. Toplantıya konuş-
macı olarak katılan Akdeniz Turistik 
Otelciler ve İşletmeciler Birliği (AKTOB) 
Başkanı Kaan Kavaloğlu, Bolu’daki otel 
yangınının turizm sektöründe önem-
li değişikliklerin mihenk taşı olan bir 
afet olarak kayıtlara geçtiğinin altını 
çizdi. Başkan Kaan Kavaloğlu, “Önce-
likle ülkemizde turizmin bir anayasası 
yok. Turizm sektörünün içinde çok sa-
yıda çark var. Tur operatörleri, turizm 
çalışanları, oteller gibi çok sayıda bile-
şen turizm sektörünü oluşturuyor. Bu 
bileşenlerin düzeni ve intizamı için ge-
niş çaplı düzenlemelere ihtiyaç var” 
diye konuştu. Bolu yangını ile ilgili Tür-
kiye Büyük Millet Meclisi’nde kurulan 
komisyona davet edildiğini ifade eden 
Başkan Kaan Kavaloğlu, “Bolu yangı-
nı ile TBMM’de bir komisyon kurul-
du. Orada konuşma fırsatım oldu. Ora-
da da belirttim. Bana göre bu yangın 
turizmin 11 Eylül’üdür. Bundan son-
ra kimse insan sağlığı ile alakalı bir ko-
nuda tolerans gösteremeyecek. Olması 
gereken de budur” dedi.

Otellerde yangın ve yangın güven-
liği ile alakalı kapsamlı bir kanun ol-
duğunun altını çizen Kavaloğlu, “Bu 
konuyla ilgili 2007 yılında çıkmış mu-
azzam bir kanun var. Çok doğru bir ka-
nun. Dört dörtlük bir kanun. Bu ka-
nunda odaların 30 dakika yangına 
dayanıklı kapılara sahip olması is-
teniyor. Bu da yetmiyor, kapılar ısı-
yı gördüğü anda yandan ve alttan şi-
şip duvarın ve zeminin boşluklarını 
kapatacak şekilde tasarlanmalı. Bu sa-
yede alevlerin ve dumanın odaya dol-
ması engellenmiş oluyor. İkinci kısım 
ise yangın merdiveni kapıları. Yangın 
merdiveni kapısının sahip olması ge-
reken özellikler de bu kanunda belirti-
liyor” dedi. Kanunda değil, denetimde 
sorun olduğunu söyleyen Kavaloğlu, 

“Kanunumuz çok doğru, ancak dene-
timle ilgili bir sıkıntı var. Denetimlerin 
zamanında ve usulüne uygun şekilde 
yapılması elzem. Son dönemde dene-
timler arttı. Artan denetimler sonrasın-
da mevzuata uymayan işletmeler için 
yaptırımlara başlandı. İşini iyi yapan-
larla yapmayanlar bir şekilde ayırt edi-
lecek. Bu, mecburen yapılması gereken 
bir çalışmaydı” dedi.

ANTALYA’NIN YÜKÜ ÇOK AĞIR

Antalya Büyükşehir Belediyesi Tu-
rizm Danışmanı Osman Ayık ise “An-
talya’nın yükü çok ağır. Türkiye’de iki 
tane önemli giriş kapısı İstanbul ve An-
talya. Bu iki noktanın misafir sayıla-
rı da çok yüksek. Antalya yaklaşık 25 
milyon bantta. İstanbul da aynı bantta. 

Bu aslında burada var olan birçok de-
ğerin zorlanmaya başlaması anlamına 
geliyor. Bizim belki bir nefes almaya ih-
tiyacımız var. Gideceğimiz çok yol var 
ama nefes almaya da ihtiyacımız var. 
Ülkenin tüm noktalarında turizm yapı-
labilir hale getirilmeli. Bunun için yeni 
bir atılım ve planlama ile bütün şehir-
lere turizmi yaymamız lazım” ifadele-
rini kullandı.  Konuşmaların ardından 
kürsüye gelen KONYSİAD Başkanı İl-
hami Kaplan, “Ben KONYSİAD ailesiyle 
gurur duyuyorum. Hayatımda birçok 
görev yaptım ancak en gurur duydu-
ğum ekip KONYSİAD ekibidir. Bu an-
lamda çok mutlu olduğumu belirtmek 
isterim” dedi. Kaplan’ın konuşmasının 
ardından program, toplu fotoğraf çeki-
mi ile sona erdi.

AİLE ve Sosyal Hizmetler Ba-
kanlığı’nda ek ders karşılığı ça-
lışanların kadroya geçişlerinde 
zorla iktidara yakın sendikala-
ra üye yapıldığını belirten Şük-
ran İçöz, durumu sendikal hak-
lara yapılan bir saldırı olarak nitelendirdi. 
Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri Sendi-
kası (SES) Antalya Şube Başkanı Şükran 
İçöz, Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı’n-
da ek ders karşılığı çalışanların kadroya 
geçişlerinde zorla iktidara yakın sendika-
lara üye yapıldığını iddia etti.  İçöz, “Nasıl 
ki tüm kurumlarda işe ilk atanan emek-

çilere bu yöntem uygulanıyorsa şimdi de 
yetki sürecine girdiğimiz bu dönemde ya-
pılan bu uygulamalara karşı her sendika 
gereken tepkiyi koymalı, sendikal özgür-
lüğe yapılan bu saldırıları görmezden gel-
memelidir” dedi.

Başkan İçöz “İşe başlama evraklarını-
zın arasına üye formları koyan liyakatsiz 
idarecilere, bu yapılara sizi üyelik için zor-
layan zorba ve yozlaşmışlara karşı boyun 
eğmeyelim; anayasayı, yasaları hatırlata-
lım, ısrar etmeleri halinde tutanaklarımı-
zı tutalım, bu görevliler hakkında suç du-
yurusunda bulunalım” diye konuştu.

AKTOB BAŞKAnı KAAn KAvAlOğlu:

Turizmin 11 Eylül’ü 
Bolu yangınıdır
Konyaaltı Sanayici ve İş İnsanları Derneği (KONYSİAD toplantısında konuşan AKTOB 

Başkanı Kaan Kavaloğlu “bolu7daki otel yangını turizmin 11 Eylül’üdür. Bundan 
sonra kimse insan sağlığı ile alakalı bir konuda tolerans gösteremeyecek” dedi

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

İçöz’den zorla üyelik iddiası
GÜVEN 
GÜNEŞ
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Dünyadan 
kısa kısa

Çin’den ABD’yi 
hedef alan hamle

ABD basınında yer alan haberlere 
göre, Çin’in ABD’nin yüzde 145’lik 
gümrük vergisi uygulama kararına 
karşılık, yeni bir misilleme yaparak 
yerli havayolu şirketlerine Boeing 
uçakların alımını durdurma talimatı 
verdiği bildirildi. Pekin yönetiminin 
ayrıca Çinli firmalardan ABD menşeili 
uçak parçası ve ekipmanlarının alımı-
nı durdurmalarını istediği aktarıldı.

Kanada’da boru 
patladı: 1 kişi öldü

KANADA’NIN Britanya Kolumbiya-
sı’nın kuzeydoğusunda bulunan Fort 
St. John yakınlarında Pazartesi akşamı 
bir boru hattının patlaması sonucu 
1 kişi hayatını kaybetti, 1 kişi de 
yaralandı. Patlamaya ilişkin ihbarın 
ardından bölgeye sağlık ekipleri ve 
polis gönderildi. Patlamayla ilgili in-
celeme başlatılırken herhangi bir suç 
unsuruna rastlanmadığı belirtildi.

Çin’de en yüksek 
köprü açılacak

ÇİN’İN güneybatısındaki Guizhou 
eyaletinde inşa edilen Huajiang 
Büyük Kanyon Köprüsü’nün ana yapı-
sının tamamlandığı açıklandı. Beipan 
Nehri üzerinde yer alan ve 625 metre 
yüksekliğiyle dünyanın en yüksek 
köprüsü unvanını taşıyacak olan yapı, 
1 bin 420 metre ana açıklığa ve 2 bin 
890 metre toplam uzunluğa sahip. 
Proje, Ocak 2022’de başladı. 

Gazze’de besin 
stokları tükendi

BİRLEŞMİŞ Milletler Yakın Do-
ğu’daki Filistinli Mültecilere Yardım 
ve Bayındırlık Ajansı, Gazze Şeridi’ne 
ateşkes sırasında giren yiyecek stok-
larının tükendiğini açıkladı. Genel 
Komiser Philippe Lazzarini, Gazze’nin 
bir kez daha kıtlık riskiyle karşı karşı-
ya olduğunu bildirdi. Lazzarini, İsrail 
saldırıları nedeniyle hiçbir insani 
yardımın ulaştırılamadığını belirtti. 

Humala ve eşi 
15 yıl ceza aldı

PERU’DA Ulusal Yüksek 

Mahkeme, Ollanta Humala ve eşi 

Nadine Heredia’nın 2006 ve 2011 

yıllarındaki seçim kampanyaları 

sırasında Brezilyalı inşaat şirketi 

Odebrecht’ten ve dönemin Ve-

nezuela hükümetinden yaklaşık 

3 milyon dolarlık yasa dışı bağış 

almasını karara bağladı. Humala 

ve seçim kampanyasını yönettiği 

gerekçesiyle eşi Heredia suçlu bu-

lundu ve 15 yıl hapis cezası aldı.

‘Lassa ateşi’ 
salgını: 127 ölü

NİJERYA Hastalık Kontrol ve 

Önleme Merkezi, yılın başından 

bu yana ülkede 127 kişinin ‘Lassa 

ateşi’ nedeniyle hayatını kaybet-

tiğini duyurdu. Ocak ayında baş-

layan salgından bu yana toplam 

4 bin 25 şüpheli vaka bildirildi 

ve bu vakalardan 674’ünün labo-

ratuvar testleriyle doğrulandığı 

belirtildi. En fazla etkilenen yaş 

grubu 21-30 yaş arası genç yetiş-

kinler olarak belirtildi. 

ABD’de lisede 
saldırı: 4 yaralı

ABD’NİN Texas eyaletine bağlı 

Dallas kentinde bulunan bir lise-

de düzenlenen silahlı saldırıda 

ilk belirlemelere göre 4 öğrenci 

yaralandı. Olayın ardından saldı-

rıyla bağlantılı olduğu düşünülen 

bir şüpheli gözaltına alındı. Olayla 

ilgili inceleme devam ederken 

saldırının nedeni ve şüphelinin 

kimliği hakkında ise henüz resmi 

bir açıklama yapılmadı.

DHA-İHA

BüRO Emekçileri Sendi-
kası Antalya Şubesi, Nisan 
2025’e ait açlık ve yoksulluk 
sınırı verilerini kamuoyuy-
la paylaştı. BES Araştırma 
Merkezi (BES-AR) tarafından 
hazırlanan çalışmaya göre, dört kişi-
lik bir memur ailesinin sağlıklı besle-
nebilmesi için aylık en az 34 bin 200 
lira harcaması gerektiği vurgulandı. 
Aynı araştırmada, tek bir çalışanın 
yaşam maliyeti 48 bin 419 lira, yok-
sulluk sınırı ise 83 bin 434 lira olarak 
hesaplandı. BES Antalya Şube Sekre-
teri Güven Türkay, büyükşehirlerde 
kamu emekçilerinin barınma gibi te-
mel ihtiyaçlarını dahi karşılamakta 
zorlandığını, birçok emekçinin öğren-
ci evi koşullarında yaşamak zorunda 
kaldığını ifade ederek, “Gıda harca-
ması ile giyim, konut (kira, elektrik, 
su, yakıt), ulaşım, eğitim, sağlık ve 
benzeri ihtiyaçlar için yapılması zo-

runlu diğer aylık harcama-
larının toplam tutarı kısa-
cası yoksulluk sınırı 83 bin 
434 lira olmuştur. Bu sonuç-
lara göre; 2025 yılında da 
22 bin 104 lira alan asgari 
ücretli 34 bin 200 lira olan 
açlık sınırının yüzde 54,72 
altında ücret alarak sadece 
karnını doyurabilmektedir. 
Sağlıklı beslenmenin ma-
liyeti günlük bin 140 lirayı 
geçti. 2025 yılında da asgari ücret aç-
lık sınırının altında kaldı. Büyükşe-
hirlerde kamu emekçileri, barınma 
ihtiyacını karşılamak için neredeyse 
maaşının yüzde 75-80’ini kiraya öde-
mek zorunda kalıyor. Büyükşehirler-
de kamu emekçileri, barınma ihtiya-
cını karşılamak için öğrenci evi gibi 
3 ya da 5 kişi bir arada yaşamak zo-
runda kalıyor. İktidarın turpun bü-
yüğü heybede diyerek yürüttüğü 

süreçte açığa çıkan hukuk-
suzluk nedeniyle yine biz 
yoksulluk altında gelirle ya-
şamaya çalışanlar kaybetti. 
Buradan ifade etmek istiyo-
ruz; Turpun büyüğü, her ge-
çen gün eriyen gelirlerimiz-
de, turpun büyüğü, bir türlü 
dolduramadığımız pazar fi-
lelerimizde, turpun büyüğü, 
emeklinin torununa vere-
mediği harçlıkta, turpun bü-

yüğü, asgari ücretlinin okula giden 
çocuğunun beslenme çantasına ko-
yamadığı beslenmede, turpun büyü-
ğü, iktidarın yanlış ekonomik politi-
kaları nedeniyle bizlerin hayatlarının 
her geçen gün daha fazla çekilemez 
hale gelmesindedir. Bizler, bir kez 
daha iktidarın ekonomik ve idari uy-
gulamaları nedeniyle kayıp yaşayan 
herkesi birlikte mücadele etmeye ça-
ğırıyoruz” dedi.

BüYüKŞEHİR Belediye Başka-
nı Muhittin Böcek’in sıklıkla 
gündeme getirdiği konaklama 
vergisinin yerel yönetimle-

re aktarılmasına önerisine turizm-
cilerden destek geldi. Turizmci Re-
cep Yavuz, konaklama vergisinin 
yerel yönetimlere yönlendirilme-
si gerektiğini belirterek, bu gelirin 
özellikle turizm şehirlerinde alt-
yapı ve çevre yatırımlarında kulla-
nılmasının önemine işaret etti. An-
talya’nın her yıl milyonlarca turiste 
hizmet verdiğini hatırlatan Yavuz, bu 
yükün sadece merkezi yönetimin değil 
yerel yönetimlerin de desteklenerek ta-
şınabileceğini vurguladı. 

TURİST ARTIYOR GELİR GELMİYOR

Türkiye’de uygulanan konaklama 
vergisinin toplanan gelirlerinin büyük 
bölümü merkezi bütçeye aktarılırken 
turizm kentleri bu yükü kendi başına 
taşımakta zorlanıyor. Yolcu kapasitesi 
35 milyondan 82 milyona çıkarılan An-
talya Havalimanı, İstanbul Havalima-
nı’nın ardından Türkiye’nin en yüksek 
yolcu kapasitesine sahip ikinci havali-
manı konumuna gelirken bu artışla be-
raber ulaşım altyapısında da bü-
yük bir yoğunluk yaşanması 
bekleniyor. Hem sektör tem-
silcileri hem de yerel yöne-
ticiler, bu verginin kentte 
kalmasının turizmin sürdü-
rülebilirliği açısından kritik 
olduğuna dikkat çekerken 
Türkiye’de en fazla tu-
rist ağırlayan şe-
hir olan Antalya 
için, konakla-
ma vergisinin 
yerinde ve 

adil bir şekilde kullanılması gerektiği 
yönündeki çağrılar giderek daha yük-
sek sesle dile getiriliyor. 

AKTARILMASI ZORUNLULUK 
HALİNE GELMİŞTİR

Turizmci Recep Yavuz, “Tu-
rizmden elde edilen konakla-
ma vergisinin, bu hizmeti fii-
len sunan kentlere aktarılması 
artık bir zorunluluk haline gel-
di. Antalya, her yıl milyonlar-

ca turist ağırlıyor. Sade-
ce 2023 yılında 29 
milyona yakın zi-
yaretçimiz oldu, 
100 milyonu aş-
kın geceleme 

gerçekleşti. Bu kadar yoğunluk, şehrin 
yollarından kanalizasyon sistemine, 
çevre düzeninden atık yönetimine ka-
dar her alanda büyük bir yük oluşturu-
yor. Buna karşın, yerel yönetimlerimi-
zin merkezi bütçeden aldığı pay, şehir 
nüfusuna göre belirleniyor ve bu da 
ciddi bir dengesizlik yaratıyor. Bizim 
önerimiz, konaklama vergisinin belir-
li bir yüzdesinin doğrudan Antalya’da-
ki belediyelere aktarılması yönünde. 
Örneğin bu verginin yüzde 42’si Antal-
ya’ya bırakılırsa, sadece 2023 yılı için 
2,8 milyar liranın üzerinde bir kaynak 
yaratılmış olurdu. Bu kaynak, altyapı 
yatırımları başta olmak üzere, turizmin 
sürdürülebilirliğine hizmet edecek pro-
jelerde değerlendirilebilir. Avrupa’daki 

örneklere baktığımızda, bu verginin tu-
ristten alınıp doğrudan yerel hizmetle-
re aktarıldığını görüyoruz. Biz de ben-
zer bir modeli uygulayabiliriz. 3, 4 ve 
5 yıldızlı oteller için kademeli bir ver-
gi oranı belirlenebilir, çocuklar bu ver-
giden muaf tutulabilir. Kış aylarında 
ise düşük sezonu canlandırmak ama-
cıyla indirimli bir oran uygulanabilir. 
Ayrıca bu gelirin harcama biçimini de-
netleyecek bir komisyon kurulması, 
sürecin şeffaflığını artırır. Sonuçta, tu-
rizm geliri kadar bu gelirin nereye git-
tiği de önemli. Eğer bu kaynak doğru 
yere yönlendirilirse, hem şehir rahatlar 
hem de turizm kalitesi yükselir. Antal-
ya, bunu fazlasıyla hak ediyor” ifadele-
rine yer verdi.

KonaKlama vergisi
antalya’da Kalsın
Antalya’nın ağırladığı milyonlarca turistin yarattığı altyapı yüküne dikkat çeken turizmciler, konaklama vergisinin 

önemli bir kısmının Antalya’ya aktarılmasını ve bu kaynağın altyapı yatırımlarında kullanılmasını talep ediyor

Kuzey yarım kürede zenginlik ve refah, gü-
ney yarım kürede yoksulluk ve savaş!

Ve güneyden kuzeye doğru göç. Yoksul-
luktan zenginliğe kaçış! 

Milyarlar son 10 yıldır göç dâhil her yolu de-
niyor. Yoksulluk başkaldırmış.

ABD’nin efsanevi Guantanamo askeri hapis-
hanesinde aralarında yüzlerce Türk’ün de bu-
lunduğu binlerce kaçakla dolu.

‘Bölgemiz sıkıntılı, çevremiz yoksul’ kaderci-
liğine karşı bilim adamları, akademisyenler 

Coğrafya ülkelerin kaderini belirler doğru 
ama ülkeler de o kaderi yönetebildikleri kadar 
vardır görüşünde. 

Mesela;
Azerbaycan dışında acaba kaç ülke ile dost-

luk duyguları içindeyiz?
Türkiye’nin dostları bildiğimiz Türk devletleri 

Güney Kıbrıs’ta büyükelçilikler açıyor.
Dışişlerinde tık yok. Kimse soramıyor ne olu-

yoruz diye?
Halk TV’de İsmail Küçükkaya’nın da dikkatini 

çekmiş. Antalya Diplomasi Forumu’nda hiçbir 

gazetecinin bu konuda Dışişleri Bakanına bir 
soru sormamasını yadırgadığını ve konunun 
takipçisi olacağını söyledi.

Kuzey Kıbrıs’ın özgürlüğü için savaşan gaziler 
hüzünlü, şehit olanların da kemikleri sızlıyor-
dur. Kuzey Kıbrıs’ı tanımayan Güney Kıbrıs’ta 
elçilikler açan Türk dostu ülkelerin bu özgür-
lüklerini kullanmaları belki haklı sayılsa da 
Türkiye’nin bu devletler üzerindeki ağabeylik 
serüveni onca sevgi gösterimize rağmen bana 
göre fos çıkmıştır. 

Çünkü, bu coğrafyada kartlar yeniden dağıtıl-
maktadır.

Kartları dağıtan ise ABD’dir, Amerikan serma-
yesidir.

***
Birleşmiş Milletler (BM) raporuna göre dünya-

nın en mutlu ilk 10 ülkesinden 5’i kuzeyde.
Norveç, İsveç, Finlandiya, İzlanda ve Kanada. 

Sonra, Danimarka, Hollanda, 
Yeni Zelanda, Avustralya ve ABD geliyor. 

Norveç ve Danimarka uzun yıllardır dünyanın 
en mutlu insanları zaten. Onlarda mutluluk 

kronik!
Sadece yıllara göre iki ülke yer değiştiri-

yor. Mutluluk onların kaderi olmuş!
En mutsuz ülkeler ise Afganistan, Brun-

di ve Tanzanya. Türkiye 155 ülke ara-
sında 106’ncı sırada. Ölçütler ne olursa 
olsun bizimki ‘Kronik Mutsuzluk!’

Bu kaderi değiştirmek bizim elimizde.
Bir kahraman aramamıza da gerek yok.
Öyle zengin bir ülkede yaşıyoruz ki.
Zengin ülkenin yoksul bekçileriyiz.

Bu kaderi değiştirmek bizim elimizde
Yeter ki gerçeği görelim, doğruyu bulalım.

***
2’nci Dünya Savaşı’ndan sonra Japonya eko-

nomisi darboğaza girmiş, iç borçlar, dış borçlar 
gırtlağı aşmıştır. Zamanın başbakanı meclisi 
toplar. Kürsüye çıkar. Durumu olanca açıklığı 
ve olası tehlikeleri ile anlatır;

‘Şu andan itibaren Tanrı şahidim olsun ki, 
ülkemin iç ve dış borçları son kuruşuna kadar 
ödenmeden, pirinçten başka bir şey yemeye-
ceğim.  Şu üstümdeki elbiseden başka elbise 
giymeyeceğim.’

Başbakan dediklerini yapar, en üstten en alta 
bir israftan kaçınma, tasarruf kampanyası açılır. 
Japon halkı başbakanına inanmıştır. Japonya 
bütün borçlarını öder. Bu durumun toplumun 
bütün kesimlerini, tek istisna olmadan kapsa-
dığını söylemeye gerek yok. Bugün Japonya 
dünyanın en gelişmiş ülkelerinden biri olmuşsa 
bunun nedeni, güven, ahlak ve dayanışma ru-
hunun yer etmesindendir.

Fahrettin 
HEPKESKİN

Kartlar 
yeniden 

dağıtılırken!

ZAYİ
Seri A Belge No: 17701-18700, 
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Seri A Belge No: 501-1500, Seri A 
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LİSTESİ kaybolmuştur hüküm-

süzdür.  Seri A Fatura No:99051-
99300, Seri A Fatura No:6301-6800, 
Seri A Fatura No:89501-90000, Seri 
A Fatura No:123251-123750, Seri 

A Fatura No:86401-86900, Seri 
A Fatura No:21851-22350, Seri 
A Fatura No:42151-42650, Seri 
A Fatura No:21651-22150, Seri 

A Fatura No:96601-97100, Seri A 
Fatura No:3901-4400, Seri A Fatura 
No:8151-8400 nolu FATuRALARıM 
kaybolmuştur hükümsüzdür. Adıma 
kayıtlı bulunan ıNGENıCO marka, 
ıWE280 model, JH20042311 sicil 

numaralı Yeni Nesil Ödeme Kaydedici 
Cihazımın RuHSATı kaybolmuştur 

hükümsüzdür.  
HALİT ER

ÜÇKAPILAR V.D. – 46801475746

Yoksulluk derinleşiyor

GÜVEN 
GÜNEŞ
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Beslenmede renkler 
ve vitaminler 

ESNAFIN finansman ihtiyacını karşıla-
mak üzere 15 Nisan 1999 yılında ku-
rulan Konyaaltı Esnaf ve Sanatkarlar 
Kredi ve Kefalet Kooperatifi (KONES-

KOOP), 26’ncı kuruluş yıldönümünü üye-
leriyle birlikte pasta keserek kutladı. KO-
NESKOOP Yönetim Kurulu Başkanı Durali 
Kolpak, 26 yılda 5 bin esnafa kredi desteği 
sağladıklarını açıkladı. 

‘İLKLERİ GERÇEKLEŞTİRDİK’

Kuruluş yıldönümü dolayısıyla kooperatif 
binasında yapılan toplantıda konuşan Baş-
kan Kolpak, “1999 yılında 63 kuru-
cu üyemizle yola çıktık. Fotokopi 
makinesi bile olmayan kü-
çük bir ofiste kurulan KO-
NESKOOP, bugün toplan-
tı salonu, arşivi, teknik 
donanımı ve 11 perso-
neliyle esnafımıza ek-
siksiz hizmet veren bir 
kooperatife dönüştü. 
Aldığımız kalite belgele-
riyle kooperatifler arasın-
da Türkiye’de ilkleri gerçek-
leştirdik” dedi. 

ESNAFA NEFES OLDU

Halkbank aracılığıyla kullandırdıkları dev-
let destekli krediler ile esnafın nefes alması-

nı sağladıklarını 
anlatan Kolpak, 
“2024 yılında 
ekonomideki sı-
kılaşmaya rağ-

men 305 milyon 
TL kredi kullandır-

dık. Bu yıl ise şuana 
kadar 160 esnafımıza 

103 milyon TL kredi deste-
ği sağladık. Yılsonuna kadar bu 

rakamın 500 milyonu geçmesini bekliyoruz. 
Aktif üye sayımız 3 bin 120’ye, toplam plas-

manımız ise 700 milyon TL’ye ulaştı” dedi. 

LİMİT 1 MİLYON TL’YE ÇIKTI

Devletin kooperatifler aracılığıyla esnafı 
desteklemeye devam ettiğini belirten Dura-
li Kolpak, şunları söyledi: “TESKOMB Genel 
Başkanımız Abdulkadir Akgül’ün de girişim-
leriyle faiz oranı yüzde 29’dan yüzde 25’e 
düştü. 750 bin TL olan kredi üst limiti 1 mil-
yon TL’ye çıktı. Yatırım kredisinin limiti 2,5 
milyon TL’ye yükseldi. 0-5 yaş arası araçlar 
da araç edindirme kredisine dahil edildi.” 
HABER MERKEZİ

ELEKTRİK Mühendisleri Odası (EMO) An-
talya Şube Başkanı Şaban Tat, elektrikli 
araçların karbon salınımını azaltması açısın-
dan önemli bir gelişme olduğunu vurguladı. 
Tat, “Teknoloji gelişiyor ve bizim de bu süre-
ce ayak uydurmamız gerekiyor. Bu araçların 
verimli olabilmesi için kullanılan elektriğin 
de yenilenebilir enerji kaynaklarından sağ-
lanması büyük önem taşıyor” dedi. 

Elektrikli araç kullanımının hızla arttığı-
nı belirten Şaban Tat, en büyük sorunlardan 
birinin şarj altyapısı olduğunu dile getirdi. 
Kullanıcıların çoğunlukla araçlarını evlerin-
de ya da iş yerlerinde şarj etmeye yöneldiği-
ni söyleyen Tat, “Kullanıcılar, ‘wall box’ adı 
verilen şarj cihazlarını evlerine kurdurmak 
istiyor. Ancak çoğu zaman bu cihazlar yetki-
siz kişilerce, teknik altyapı kontrolü yapılma-
dan bağlanıyor. Bu da ciddi güvenlik riskleri 

doğuruyor” diye konuştu.
Şarj cihazlarının kurulumunda yasal pro-

sedürlerin önemine dikkati çeken Şaban 
Tat, “Bu cihazlar kurulurken mutlaka yetki-
li elektrik mühendisi tarafından kontrol edil-
meli. Dağıtım şirketinden enerji müsaadesi 
alınmalı, binanın panosu incelenmeli, kab-
lo kesitleri uygun olmalı ve tüm sistem ya-
sal olarak projelendirilerek idarelerden onay 
alınmalı” dedi. 

Apartmanlarda yaşanan sıkıntılara da 
dikkati çeken Tat, “Bir sitede yaşayan birçok 
kişi kendi dairesine şarj cihazı bağlamak is-
tiyor. Bu cihazlar aynı anda kullanıldığında 
binanın ana panosu aşırı yükleniyor, bu da 
yangın riskini artırıyor. Aynı zamanda araç-
ların arızalanmasına yol açabiliyor” diye 
konuştu. Şaban Tat, site yönetimlerini bu 
konuda dikkatli olmaları için uyararak, ku-

rulumlarda mutlaka uzman mühendis des-
teği alınması gerektiğini vurguladı.

Kamuya açık hızlı şarj istasyonlarına de-
ğinen Tat, Türkiye genelinde 140’tan fazla li-
sanslı şarj firması olduğunu hatırlatarak, 
“Her firmanın ayrı bir mobil uygulama-
sı var. Bir kullanıcı bu uygulamaları tek tek 
indirip, kayıt olmak zorunda kalıyor. Bu da 
özellikle yaşlı kullanıcılar için zorlayıcı. Tüm 
firmalar tek bir ortak platform üzerinden 
hizmet vermeli” dedi. 

Şarj istasyonlarının yerini gösteren tabe-
laların da yetersiz olduğunu dile getiren Şa-
ban Tat, “Bazı alışveriş merkezlerinde is-
tasyonlar bodrum katlarda gizli kalıyor. 
Kullanıcılar istasyonun yerini bulmakta 
güçlük çekiyor. Bu nedenle tabelaların stan-
dartlara uygun, görünür yerleştirilmesi ge-
rekiyor” dedi.  DHA

MANAVGAT Belediyesi’nin 
afetlere karşı hazırlık çalışma-
ları kapsamında Afet İşleri Mü-
dürlüğü bünyesinde kurulan 
Manavgat Arama Kurtarma Eki-
bi (MAK) birinci grubu, Afet ve 
Acil Durum Yönetimi Başkanlı-
ğı (AFAD) ile iş birliği içinde yü-
rütülen kapsamlı saha eğitimle-
rini başarıyla tamamladı. Eğitim 
programı afet yönetimi ve ara-
ma kurtarma alanında uzman 
eğitmenler tarafından veril-
di. Eğitim sürecinde ekip üye-

leri arama-kurtarma teknikleri, 
enkaz altından canlı kurtarma 
yöntemleri, acil tahliye planla-
ması ve ekip içi koordinasyon 
gibi konularda pratik yapma im-
kanı buldu. Gerçeğe yakın se-
naryolar üzerinden yapılan tat-
bikatlarla ekip üyelerinin kriz 
anlarında hızlı ve etkin karar ala-
bilme yetileri geliştirildi. Yıkılmış 
bina enkazları, dar alanlar, en-
gelli geçiş güzergahları gibi zorlu 
koşullar altında kurtarma çalış-
maları uygulandı. DHA

1999’dan bu yana 
esnafın yanında
Konyaaltı Esnaf ve Sanatkarlar Kredi ve Kefalet Kooperatifi’nin (KONESKOOP), 

26’ncı kuruluş yıldönümünü üyeler birlikte pasta keserek kutladı

MANAVGAT Orman İşletme Müdür-
lüğü Şelale Şefliği Orman Deposunda 
gerçekleştirilen Antalya Orman Bölge 
Müdürlüğü 2025 yılı yangın sezonu 

öncesi hazırlıkları kapsamında Yangın 
İşbaşı Eğitimi, İş Sağlığı ve Güvenliği 
ve İlk Yardım Eğitimine Antalya Orman 
Bölge Müdürlüğü Yangın Şube Müdürlü-

ğü Mühendisleri Ekrem Aydemir, Kemal 
Avşaroğlu, Ali Karateke, Antalya Orman 
Bölge Müdürlüğü Telsiz ve Haberleşme 
Şefi Tekin Kaçar, İş Sağlığı ve Güven-
liği Uzmanı Erol Karabulut, Manavgat 
Orman İşletme Müdürü İsa Tarhan, İşyeri 
Hekimi Dr. Fersun Uysal, Orman İşletme 
müdür yardımcıları, Orman İşletme şefle-
ri ve yangınla mücadelede görev yapan 
işçiler katıldı.

Eğitime katılan uzmanlar tarafından 
yapılan konuşmalarda orman işçilerinin 
özverili çalışmaları sayesinde yangınlara 
kısa sürede müdahalede bulunulduğuna 
dikkat çekilerek bu yıl orman yangın-
larının olmaması veya en az zayiatla 
atlatılması için herkesin üzerine düşeni 
yapması gerektiği dile getirildi.

Daha sonra Orman Yangınlarıyla 
Mücadele Şube Müdürlüğü eğiticileri 
tarafından hazırlanan sunumlar ve uygu-
lamalarla eğitime devam edildi. İHA

Orman yangınıyla 
mücadele eğitimi

Antalya Orman Bölge Müdürlüğü, Orman Yangınlarıyla Mücadele 
Şube Müdürlüğü koordinesinde Manavgat Orman İşletme Müdürlüğü 

çalışanlarına yönelik orman yangınıyla mücadele ve işbaşı eğitimi verildi

başkan Tat’tan 
‘yangın’ uyarısı

Elektrik Mühendisleri Odası  Antalya Şube Başkanı Şaban Tat, elektrikli 
araçların kullanımının artması ile ev ve iş yerlerine gelişigüzel kurulan 
şarj cihazlarının ciddi tehlikelere ve yangınlara yol açabileceğini söyledi MAK’ın saha 

eğitimleri bitti

Vitaminler, vücudu-
muzun sağlıklı bir 
şekilde işlev görme-

sinde kritik rol oynayan 
ve yaşam için elzem olan 
mikro besin öğeleridir. Her 
bir vitaminin kendine özgü 
görevleri bulunmaktadır; 
bazıları bağışıklık sistemini 
güçlendirirken, bazıları da 
enerji metabolizmasının 
düzenlenmesinde ve hücre 
yenilenmesinde görev alır. 
Aynı zamanda, besinlerde 
bulunan doğal pigmentlerle 
ilişkili olarak bu vitaminler, 
tüketicilere sağlıklı ve besle-
yici gıdaların göstergesi olan 
renklerin ortaya çıkmasında 
da dolaylı bir rol oynar.

Örneğin, A vitamini önce-
likli olarak beta-karoten for-
munda bulunan ve turuncu 
renge hakim besinlerde yer 
alır. Havuç, balkabağı ve 
tatlı patates gibi sebzelerde 
yüksek oranda bulunan be-
ta-karoten, vücutta A vitami-
nine dönüşerek görme fonk-
siyonunun desteklenmesine, 
deri sağlığının korunmasına 
ve bağışıklık sisteminin güç-
lenmesine katkıda bulunur. 
Turuncu renk, bu besinlerin 
hem çekiciliğini artırır hem 
de tüketiciye vitamin depo-
su olduğunu hissettirir.

C vitamini ise genellik-
le parlak kırmızı, pembe 
veya yeşil tonlarda görülen 
meyve ve sebzelerde bol 
miktarda bulunur. Çilek, 
kırmızı biber, kivi ve turunç-
giller, C vitamininin zengin 
kaynakları arasında yer alır. 
C vitamini, güçlü antiok-
sidan özellikleri sayesinde 
serbest radikallerle savaşır, 
bağışıklık sistemini güçlen-
dirir ve cilt elastikiyetinin 
korunmasına yardımcı olur. 
Bu meyve ve sebzelerdeki 
canlı renkler, besinlerin 
tazeliğini ve besin değerini 
gözler önüne serer.

E vitamini, özellikle 
tohumlar, kuruyemişler ve 
bitkisel yağlarda bulunan ve 
genellikle doğal pigmentler-
le birlikte sunulan bir diğer 
önemli antioksidandır. E 
vitamini, hücre zarlarını ser-
best radikallerin zararlı et-
kilerinden korurken, damar 
sağlığının desteklenmesi 

ve cilt onarım süreçlerinde 
de kritik işlevlere sahiptir. 
Bu gıdalarda gözlemlenen 
hafif sarımsı ya da yeşilimsi 
tonlar, onların zengin vita-
min içeriğini dolaylı olarak 
yansıtır.

B grubu vitaminleri ise ge-
niş bir yelpazeye yayılan ve 
enerji üretiminde, sinir siste-
mi fonksiyonlarının düzen-
lenmesinde ve kırmızı kan 
hücrelerinin oluşumunda rol 
oynayan vitaminleri içerir. 
B1, B2, B3, B6 ve B12 gibi 
vitaminler, tam tahıllar, et, 
süt ürünleri ve baklagillerde 
bulunur. Bu besinler genel-
likle daha nötr, doğal toprak 
tonları ve canlı renklerin 
az olduğu gıdalardır; ancak 
bu durum, içerdiği yüksek 
besin değerini ya da B vita-
minlerinin kritik görevlerini 
gölgede bırakmaz.

Diğer taraftan, D vitamini, 
kalsiyumun emilimini des-
tekleyerek kemik sağlığının 
korunmasında merkezi 
bir rol oynar. Güneş ışığı 
yardımıyla da sentezlenen 
bu vitamin, özellikle yağda 
çözünen vitaminler arasında 
yer alır. D vitamini açısın-
dan zengin besinler doğ-
rudan renkten ziyade, yarı 
işlenmiş formlarda bulun-
makla birlikte; süt ve balık 
gibi gıdaların doğal renkleri, 
onların sağlık açısından 
önemini vurgulayan unsur-
lar arasında sayılabilir.

Sonuç olarak, vitaminler 
vücudumuzdaki pek çok 
hayati sürecin düzenlen-
mesinde rol oynarken, 
besinlerin sunumunda da 
renklerin belirleyici bir 
unsuru olarak karşımıza 
çıkar. Doğal pigmentler, 
tüketiciye gıdaların vitamin 
ve antioksidan açısından 
zengin olduğunu işaret 
eder. Renkli tabaklar, 
dengeli beslenmenin ve 
sağlıklı yaşamın sembolü 
konumundadır. Bu neden-
le, günlük diyet seçimleri-
mizde renk çeşitliliğine yer 
vermek, hem göz zevkine 
hitap eder hem de vücu-
dumuzun ihtiyaç duyduğu 
vitamin ve minerallerin 
dengeli bir şekilde alınma-
sına yardımcı olur.
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Houston’un rakibi
Warriors oldu 

NBA’de heyecan play-in maçlarıy-
la devam etti. Batı Konferansı’nda 

Golden State Warriors, Chase Center’da 
karşılaştığı Memphis Grizzlies’i 121-
116’lık skorla yendi ve milli basket-
bolcu Alperen Şengün’ün formasını 
giydiği Houston Rockets’ın rakibi oldu. 
Warriors’ta Jimmy Butler 38 sayı, Step-
hen Curry 37 sayıyla mücadele etti.

Kenan Yıldız’a 
Münih Kancası 

Kenan’ın Juventus’taki çıkışı, 
Avrupa’nın birçok kulübünün dik-

katini çekerken, altyapısından yetiştiği 
Bayern Münih’in de genç oyuncuyla 
yeniden ilgilenmeye başladığı ifade 
ediliyor. Alman kulübünün, Kenan’ı 
2025 yaz transfer dönemi için transfer 
listesine aldığı ve gelişimini yakından 
takip ettiği belirtiliyor.

Tadic: Şampiyonluk 
gerçekten çok önemli 

Fenerbahçe’nin Sırp futbolcusu 
Dusan Tadic, Süper Lig’de kalan 

7 maça odaklandıklarını ve bu süreçte 
ellerinden gelenin en iyisini yapacak-
larını söyleyerek, “Sonrasında çok 
istediğimiz şampiyonluğu elde edebil-
mek için yeterli olacak mı göreceğiz. Bu 
şampiyonluk gerçekten çok ama çok 
önemli” dedi.

TFF, play-off 
tarihlerini açıkladı 

Türkiye Futbol Federasyonu, 
Trendyol 1. Lig, Nesine 2. Lig ve 

Nesine 3. Lig play-off tarihlerinin belir-
lendiğini duyurdu. Buna göre, 15 Mayıs 
Perşembe günü başlayıp 1 Haziran 
Pazar günü sona erecek. TFF, final mü-
sabakalarının oynanacağı merkezlerin 
ise daha sonra ilan edileceğini açıkladı.

Aaron Boupendza 
hayatını kaybetti 

Türkiye’de Hatayspor forması 
giyen ve son olarak Çin kulübü 

Zhejiang FC’de top koşturan Gabonlu 
futbolcu Aaron Boupendza, hayatını 
kaybetti. 28 yaşındaki futbolcunun 
ölüm şekline dair henüz net bir açık-
lama yapılmazken, Çin’de bulunduğu 
apartmanın 11. katından düştüğü iddia 
edildi.

Dursun Özbek’ten 
hedef açıklaması 

Galatasaray Başkanı Dursun 
Özbek, Trendyol Süper Lig’de 

ve Ziraat Türkiye Kupası’nda yoluna 
emin adımlarla gittiklerini belirterek, 
“Camiamızın çok sevdiği bir mottomuz 
var, ‘Mayıslar bizimdir’ diye. Tüm en-
gellemelere, algı çalışmalarına rağmen 
dimdik şekilde hedefimize ilerliyoruz” 
dedi.

Çağdaş Atan’ın 
mutlu günü 

Rams Başakşehir Teknik Direk-
törü Çağdaş Atan, baba olma 

sevinci yaşadı. Başakşehir’den yapılan 
paylaşımda, “Teknik Direktörümüz 
Çağdaş Atan ve değerli eşinin bir erkek 
çocuğu dünyaya geldiği haberini 
sevinçle öğrendik. Çağdaş hocamız ve 
eşini tebrik ediyor; yeni doğan minik 
yavrumuza uzun, sağlıklı ve mutlu bir 
ömür diliyoruz” denildi. 

ZAYİ
10993312738 TC nolu 

Gültekin Alıcı adına Vito marka 
W1VVKGFZ4P4244079 Şase no’lu 

aracımın Mercedes’ten aldığım 
uygunluk ve bütün belgeleri kayıptır. 

Hükümsüzdür.

Antalyaspor Kulübü Başkanı Mustafa Er-
gün, dün ilk kez basın ile bir araya geldi. 

Başkan Ergün; projelerini anlattı, he-
defleri konuştu, önemli de mesajlar verdi. 

Neydi bu önemli mesajlar bir bakalım…
Öncelikle toplantının bir kulüp ile ilgili 

kısmı var bir de AŞ ile ilgili kısmı. 
Dernek ile ilgili olan kısımda spor salonu 

ve Hasan Subaşı Tesisleri içerisinde bulunan 
yüzme havuzunun üzerinin kapatılması konusu 
var. 

Ki bu iki proje bana göre son derece önemli. 
Bu konuda çalışmalar devam ediyor. 

Gençlik Festivali düzenlenecek, bu projeden 
de Antalyaspor Kulübü ciddi bir gelir bekliyor. 

Bunlar kulübü ilgilendiren kısım. Ancak 
herkesin merak ettiği bir de işin AŞ kısmı bulu-
nuyor. Neden?

Çünkü Antalyaspor Kulübü, AŞ’nin yüzde 
59,6 hissesi ile en büyük ortağı. Bir anlamda da 
denetleyici kurumu.   

Başkan Mustafa Ergün, Anonim Şirketin 5 
milyon Lira’nın üzerindeki her harcamasına 
müdahil olacaklarını bir kez daha tekrarladı. 

Bu konu bana göre çok önemli. Ve müdahil 
olması da son derece doğru. 

Çünkü borç 35 milyon Euro’lara dayandı, 
UEFA’da 16 dosya var, Antalyaspor’un bu dos-
yalara ödemesi gereken para da yaklaşık olarak 
5 milyon Euro. 

Transfer yasağı söylentileri dolaşıyor ki 
böyle bir durum yaşanırsa yandı gülüm keten 
helva…

Engelle yasak arasındaki fark şu; engelde 
dosyaları kapatınca engeli kaldırabiliyorsunuz 
ancak yasak gelirse dosyaları kapatsanız dahi 

transfer yapma şansınız yok. 
Bu nedenle transfer yasağı demek çok büyük 

bir krizin başlaması demek oluyor. 
İşte bundan dolayı anonim şirketin en büyük 

hissedarı olan kulübün harcamalara müdahil 
olması kadar doğal bir durum yoktur. 

Kaldı ki Mustafa Ergün’ün söylemlerinden 
de bu konuyu çok önemsediklerini görebiliyo-
rum. 

Yani bir benzetme yapmak gerekirse An-
talyaspor’da da artık ‘Mehmet Şimşek’ dönemi 
başladı diyebiliriz. 

Başkan Ergün’ün bir diğer önemli açıklaması 
ise ‘B planımız var’ söylemi oldu. 

Bu camiada uzun zamandır konuşulan bir 
konu. 

Şayet mevcut yönetim bırakırsa ne olacak?
Gördüğüm kadarıyla bu anlamda da Antal-

yaspor Kulübü hazırlıklı. 
Bu konuyu bana göre farklı noktaya çekme-

mek gerekiyor. Zaten olması gereken de budur. 
Siz ‘sigorta’ konumundaysanız mutlaka her şeye 
hazırlıklı olmak zorunda olmalısınız. Yoksa 
orada oturmanın bir anlamı da kalmaz.

İhsan
 COŞKUN

Mesajlar 
net…

ANTALyASPOR’DA Ferda Raman-
lı’dan boşalan Gençlik Geliştirme 
Teknik Sorumluluğu görevine Nedim 
yiğit getirildi. Altyapıdan sorumlu 
yönetim kurulu üyesi Mehmet Bora, 
Türk futbolunda kalitesi tartışılmaya-
cak bir isim ile sözleşme imzaladık-
larını belirterek, “Nedim hocamızla 
1,5 yıl için anlaşmaya vardık. İnşal-
lah önümüzdeki dönemler için bü-
yük hedeflerimiz var. Hocamızın ka-
litesi tartışılmaz. Evlatlarımızı Nedim 
hocamıza emanet ettik. Camiamı-
za hayırlı ve uğurlu olmasını diliyo-
rum” dedi.

ALTYAPIMIZ BİZİM                       
GÖZ BEBEĞİMİZ

Asbaşkan Cesur Burak Akar ise 
“Antalyaspor altyapısı bizim için çok 
önemli. Göz bebeğimiz diye değer-
lendirdiğimiz altyapımızı böyle de-
ğerli bir isme emanet ettiğimiz için 
çok mutluyuz. Umarım bu anlaşma 
hayırlara vesile olur” diye konuştu.

Gençlik Geliştirme Teknik Sorum-
lusu Nedim yiğit de, Antalyaspor 
Futbol Akademisi’nde eğitim gören 
sporcuları Avrupa’nın en üst noktası-
na taşıma hedefi ile buraya geldiğini 

belirterek, “Şairin dediği gibi; tomur-
cuk derdinde olmayan ağaç odun-
dur. Bu bölgenin çocuklarının, genç-
lerinin önce kulübümüz bünyesi 
altında sağlıklı spor yapmasını sağ-
lamak, daha sonra da Antalyaspor’u 
Türkiye’de ve Avrupa’da temsil ede-
bilecek vasıflarını ortaya çıkarmak 
için buradayız. Antalya bölge olarak 
zaten dünya futbol endüstrisine kat-
kılar yapan bir bölgemiz. Biz de bunu 
ağırlıklı olarak Antalya’da ve Antal-
ya’mızın yakınlarında yaşayan ço-
cuklarımızdan başlayarak hem Türk 

futbolunda hem de inşallah Avru-
pa’da bu bölgeyi ve ülkemizi temsil 
edecek nitelikte oyuncular yetiştir-
mek istiyoruz. Profesyonel olan de-
ğil, profesyonel kalabilen ve yaşaya-
bilen oyuncular öncelikli hedefimiz. 
Bu anlamda bana verilen bu çok gü-
zel imkânlarla kulübümüzün altya-
pısını 10 yıllık planlamak istiyoruz. 
Bunu hep beraber başaracağız. İnşal-
lah bizden sonra bu projenin daha 
da büyüyerek gelişmesini temenni 
ediyoruz” değerlendirmesini yaptı.  
HABER MERKEZİ 

CUMHURBAŞKANLığı himayelerinde, 
Gençlik ve Spor Bakanlığı’nın destekleriy-
le 27 Nisan-4 Mayıs 2025 tarihleri arasın-
da gerçekleşecek 60. Cumhurbaşkanlığı 
Türkiye Bisiklet Turu’nun tanıtım toplantı-
sında yapıldı. 

İstanbul Atatürk Kültür Merkezi’nde-
ki organizasyona; İstanbul Vali yardımcısı 
Şevket Atlı, Türkiye Bisiklet Federasyonu 
Başkanı Emin Müftüoğlu, Cumhurbaşkan-
lığı Güvenlik İşleri Genel Müdürü Hasan 
yıldırım, Gençlik ve Spor Bakanlığı Spor 
Hizmetleri Genel Müdür yardımcısı Ha-
kan Bebek, İstanbul Gençlik ve Spor İl Mü-
dürü Muhittin Özbay ve çok sayıda davet-
li katıldı. İHA

ANTALyASPOR Ku-
lübü Başkanı Mus-
tafa Ergün, yöne-
tim kurulu üyeleri 

ile birlikte basın toplantısı dü-
zenledi. Projeleri hakkında 
bilgi veren Başkan Ergün “Antalyaspor 
Gençlik Festivali kapsamında konser 
etkinliğimiz olacak. 105 bin bilet satıp 
kulübe gelir elde edecek organizasyon 
planlıyoruz” dedi.

PROJELERİ ANLATTI 

Antalyaspor Kulübü bünyesinde 17 
spor branşı olduğunu belirten Ergün, 
“Antalyaspor, en çok branşı olan kulüp-
ten biri. Zarar eden 3-4 branşı kapatma 
kararı aldık. Bazı branşları sponsorluk-
la sürdürebiliyoruz. Altyapılarda yak-
laşık 1100 sporcu var. Bazı çalışanları-
mızla yollarımızı ayırma kararı aldık. 
Kulübümüzde 75 kişi çalışıyor. Çoğun-
luğu branşlarda çalışan antrenörleri-
miz. Göreve geleli 3 ay oldu. Kulübü-
müzün SGK, vergi ödemeleri, çalışan 

maaşlarını aksatmadık. Haziran ayın-
da kulüp olarak statta konser hazırlı-
ğımız var. Antalyaspor Gençlik Festi-

vali kapsamında konser etkinliğimiz 
olacak. 105 bin bilet satıp kulübe ge-
lir elde edecek organizasyon planlıyo-

ruz” dedi. Gazetecilerin sorusu üzerine 
Ergün, Antalyaspor A.Ş. başkanlığına 
aday olmadığını belirtti. 

Gençlik Festivali 
düzenlenecek
Antalyaspor Kulübü Başkanı Mustafa Ergün, sezon sonu itibariyle Antalyaspor 
Gençlik Festivali düzenlemek istediklerini belirterek “Antalya Stadyumu’nda 

düzenlemeyi planlıyoruz. Yaklaşık 105 bin bilet satmak istiyoruz” dedi

GÜVEN 
GÜNEŞ

Yiğit göreve başladı
Antalyaspor’da önümüzdeki 1,5 yıl boyunca Gençlik Geliştirme Teknik 

Sorumlusu olarak görev yapacak olan Nedim Yiğit için imza töreni düzenlendi

Bisiklet turu için 
geri sayım baladı
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9-11 Mayıs tarihleri arasında bu yıl 
4.’sü düzenlenecek olan Uluslararası 
Gastronomi Festivali FoodFest Antal-
ya için hazırlıklar sürüyor. Antalya Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek, başkanlığında gerçekleşen Da-
nışma Kurulu Toplantısı’nda, festival 
organizatörü Gökmen Sözen, Büyükşe-
hir Belediyesi Genel Sekreteri ve Fes-
tival İdari Direktörü Cansel Tuncer ile 
Danışma Kurulunda yer alan kurum, 
kuruluş yöneticileri ile STK ve sektör 
temsilcileri hazırlıkları ele alındı. 

9-11 Mayıs 2025 tarihleri arasında 
Karaalioğlu Parkı’nda düzenlenecek 
olan Fast Food Antalya, her yıl olduğu 
gibi bu yıl da dünya çapında tanınan 
yıldız şefleri Antalya’da ağırlayacak. 4. 

Uluslararası Gastronomi Festivali kap-
samında söyleşiler, paneller, work 
shoplar gerçekleştirilecek. Başkan Mu-
hittin Böcek, festivalin her geçen yıl 
daha da geliştiğini belirterek, “Bu yıl 

da Antalya’mızın tarladan sofraya zen-
gin gastronomi kültürünü ve ürün çe-
şitliliğini tanıtmak için zengin bir prog-
ram içeriği hazırladık” dedi. 
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ 

SERİK Belediyesi, 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı’nı kutlamak için anlamlı bir etkinliğe ev sahipli-
ği yapmaya hazırlanıyor. Belek Mahallesi’nde inşa edilen 
ve bu özel günle birlikte hizmete açılacak olan mesire 
alanında, 23 Nisan Çarşamba günü saat 21.00’ de ünlü 
sanatçı Kıraç’ın konseri düzenlenecek. Serik Belediye 
Başkanı Kadir Kumbul, yaptığı açıklamada, tüm vatan-
daşları bu özel etkinliğe davet etti. Etkinliğe katılmak is-
teyen vatandaşların ulaşımını kolaylaştırmak adına Çınar 
Altı Meydanı’ndan ücretsiz servisler kaldırılacak. DHA

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi Gençlik 
ve Spor Hizmetleri Daire Başkanlığı gelece-
ğin sporcularını yetiştirmeye devam ediyor. 
Konyaaltı Varyant altında yer alan Antalya 
Yelken Kulübünde bu yıl ilk kez düzenlenen 
kurslara katılan 6-12 yaş arası 15 öğrenci, üç 
haftalık eğitimlerinin ardından başarı sertifi-
kalarını düzenlenen törenle aldı. Türkiye Yel-
ken Federasyonu onaylı Türk yelken eğitim 
programı D-1 başarı sertifikalarını alan mi-
nikler geleceğin yelken sporcusu olma yo-
lunda ilk adımını attı. Miniklere deniz sevgi-
si ve yelken sporunun aşılanması sağlanan 
yelken kursunda teorik ve suda uygulama-
lı eğitimler verilerek yelkenciliğin temel ilke-
leri öğretildi. 

Temel yelken eğitim programı hakkında 
bilgi veren Antalya Büyükşehir Belediyesi 
Yelken Antrenörü Şükrü Yaşar Can İnce “Bü-
yükşehir Belediyemizin bünyesinde bu yıl 
ilk kez düzenlediğimiz temel yelken eğitimi 
programımızda 15 öğrencimize yelken eğiti-
mi verdik. Bizim için eğitimler önce çocukla-
rımızın güvenliği ile başlıyor. Yelkencilik bir 
ekstrem spor bu nedenle güvenli bir şekilde 
öğrendiklerinden emin olduktan sonra ön-
celikle keyif almaları bizim için önemli. Bu 
sürecin ardından performansı da esas ala-
rak eğitimlerimizi tamamlıyoruz. Müfredatı-
mızın sonunda her öğrencimiz bir tekneyi A 
noktasından B noktasına kendi imkânlarıy-
la tek başına götürebilecek yelken eğitimleri-

ni aldılar” dedi.
Çocukların yelkencilik sporuna yönlendi-

rilmesinden memnuniyet duyduğunu belir-
ten Öğrenci velisi Gülçin Çalışkan “Oğlumu 
yelken kulübüne eğitim alması için gönder-
dim. Çocuğum yelkenciliği çok sevdi, seve-
rek benimseyerek kurslara katıldı. Bu kursla-
rın devamının gelmesini dileriz. Bir sonraki 
eğitimde de küçük kızımı göndermeyi düşü-
nüyorum. Çocuklarımıza böylesine güzel bir 
imkân tanıdıkları için başkanımıza çok teşek-
kür ederiz. Normal şartlarda ulaşamayacağı-
mız bir eğitim olduğunu düşünüyorum. Hem 
maddi olarak hem de imkânlar olarak böyle 
bir kursun olmasından dolayı çok mutluyuz“ 
diye konuştu.

‘YELKENCİLİĞİ ÇOK SEVİYORUM’

Yelkencilik eğitimlerinin çok keyifli geçtiği-
ni söyleyen ilkokul öğrencisi kursiyer Osman 
Kaan Güç de yelkenciliğe annesinin yönlen-
dirmesi ile başladığını söyledi. Güç, “Yelken-
ciliği merak eden herkese tavsiye ederim. 
Bizlere bu imkânları sağladığı için Büyükşe-
hir Belediye Başkanımız Muhittin Böcek’e 
çok teşekkür ederim” dedi. 

İlkokul dördüncü sınıf öğrencisi kursiyer 
Elif Ceren ise “ Yelkeni ben çok sevdim, yel-
ken eğitimimi devam ettirmek istiyorum. He-
yecanla kurslara katıldım. Bu kurs sayesin-
de yelkenciliği çok iyi öğrendik. Kurs süreci 
eğlenceli geçti. Herkese tavsiye ederim” diye 
konuştu.  BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

FoodFest AntAlyA 
için son hAzırlıklAr
Antalya Büyükşehir Belediyesi tarafından 9-11 Mayıs tarihleri arasından bu yıl 4.’sü düzenlenecek 
olan Uluslararası Gastronomi Festivali FoodFest Antalya öncesi danışma kurulu toplantısı yapıldı

23 Nisan 
coşkusu  
Kıraç ile 

yaşanacak

Nasreddin Hoca’da 
ön kayıtlar başladı

KEPEZ Belediyesi’nin çalışan anne-
lerin çocuk bakım ihtiyaçlarına çözüm 
sunmak ve okul öncesi eğitimi des-
teklemek amacıyla hizmet veren Nas-
reddin Hoca Kreş ve Gündüz Bakım 
Evleri’nin ön kayıt dönemi başladı. Te-
omanpaşa, Özgür-
lük, Ahatlı, Eren-
köy, Varsak ve 
Sakarya şubelerin-
de 36-72 ay aralı-
ğındaki çocuklar 
için kayıt alınıyor. 
Kepez Belediye-
si, 14 Nisan’da baş-
layan kreşlerin ön 
kayıt işlemlerinin 
son başvuru tarihini 25 Nisan olarak 
duyurdu. Çocuklara güvenli, sağlıklı ve 
sosyal gelişimlerini destekleyen bir eği-
tim ortamı sunan kreşlere kayıt yaptır-
mak isteyen aileler, ilgili şubelerin ileti-
şim numaraları üzerinden bilgi alarak 
kayıt işlemlerini gerçekleştirebilirler. 
KEPEZ BELEDİYESİ

Minik yelkenciler 
sertifikalarını aldı
Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin ilk kez düzenlediği  ‘Temel Yelken 
Eğitimi’ kursuna katılan minik yelkenciler başarı sertifikalarını aldı

KAŞ’TA tarihi M.Ö. 6 bin yıl 
öncesine uzanan Patara An-
tik Kenti’nde, Roma İmpara-
toru Nero’nun yaptırdığı ve 
tamamı 1481’deki tsunami-
de yıkılan 26,5 metre yüksek-
liğindeki deniz feneri, resto-
rasyonun ardından iskelesi 
sökülerek ilk kez görüntülen-
di. 544 yıl sonra yeniden aya-
ğa kaldırılan Patara Deniz Fe-
neri’nin restorasyon projesi, 
Münir Karaloğlu’nun Antalya 
Valiliği döneminde, turizmde 
2020 yılının ‘Patara Yılı’ ilan 
edilmesi kapsamında başla-
tıldı.

İLK HALİ GİBİ GÖRÜLDÜ

37 yıl önce Akdeniz Üniver-
sitesi’nden Prof. Dr. Fahri Işık 
ve eşi Havva İşkan Işık tara-
fından başlatılan kazılarda çı-
kartılan yüzlerce tarihi eser 
arasında en önemlilerinden 
biri olan ve M.S. 64 yılında 
Roma İmparatoru Nero tara-
fından yaptırılan deniz feneri, 
yaklaşık yüzde 80’i kazılarda 
ortaya çıkartılan orijinal taş-
ları, yapay zeka teknolojileri 
kullanılarak yıkılmadan ön-
ceki halindeki yerlerine konu-
larak inşa edildi. 2020’de baş-
layan ve 5 yıla yakın devam 
eden restorasyon çalışmala-
rının tamamlandığını geçen 
hafta duyuran ve 1988’den 

bugüne Patara kazıların-
da kazı başkan yardımcılığı 
ve kazı başkanı olarak görev 
yaptıktan sonra 2023 yılında 
emekli olan Prof. Dr. Havva 
İşkan Işık, 26,5 metrelik ku-
lenin etrafını saran iskele sö-
küldükten sonra fenerin gö-
rüntülerini de paylaştı. Ayağa 
kaldırılan deniz feneri, iskele-
nin sökülmesi ile 544 yıl ön-
cesinde olduğu gibi görüldü.

İskele söküldükten sonra-
ki haline ilişkin fotoğrafla-
rı paylaşan Prof. Dr. Havva İş-
kan Işık, “Çok şükür Allahım, 
çok şükür. Bu mucizeyi emek-
leriyle yaratanları mahcup et-
medin, çok şükür. Patara İm-
parator Nero Deniz Feneri’nde 
yürütülen restorasyon çalış-
malarında sona gelindi. Deniz 
feneri; podyum basamakla-
rı, kapısı ve Likya Eyalet Vali-
si Sextus Marcius Priskus’un 
heykel kaidesinin yerleş-
tirilmesinin ardından çev-
re düzenlemesinin tamam-
lanmasıyla birlikte ziyarete 
açılacak” dedi.

Prof. Dr. Havva İşkan Işık, 
Patara Deniz Feneri’nin resto-
rasyonunun tamamlanması 
sonrasında, tarihi dönemler-
de olduğu gibi yeniden deniz-
lerdeki gemilere yol göstere-
cek ışığının yanması için de 
çağrıda bulundu.  DHA

Nero’nun ışığının 
yakılması için çağrı!
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